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 استقلال چگونه قهرمان
 نیم فصل شد؟
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فرمانده کل انتظامی کشور با اشاره به اینکه مردم 
عزیزمان همراه همیشگی خادمان نظم و امنیت 
هستند، بر واکاوی دقیق حادثه تروریستی گلزار 

شهدای کرمان تأکید کرد.

به گزارش دنیای هوادار؛ سردار »احمدرضا رادان« 
در کمیسیون عملیات پلیس کرمان ضمن واکاوی 
دقیق حادثه تروریستی گلزار شهدا و ابراز همدردی 
این حادثه،  با خانواده شهدا و مجروحان  مجدد 
شدن  آسمانی  و  ناجوانمردانه  رخداد  این  افزود: 
مریدان سردار دل ها در دیار فرمانده شهید نشان 

از ضعف و ناتوانی دشمنان قسم خورده است.
وی تصریح کرد: این امت صبور، ایثارگر و ولایی 
از خیلی وقت پیش شاهد قطعه قطعه شدن پیکر 
فرزندان این آب و خاک در جنگ تحمیلی مقابل 
و هیچگاه  بوده اند  انقلاب  دشمنان قسم خورده 

احساس شکست و هراسی نخواهند داشت.
تروریستی  عملیات های  اینکه  به  اشاره  با  وی 
و  انقلاب  زمان  پرشمار  رویدادهای  از  دشمن 
زمان جنگ بوده اند، افزود: در رخداد گلزار شهدای 
کرمان چینش و ایفای نقش واحدهای اورژانس، 
هلال احمر، آتش نشانی، پلیس و دیگر یگان های 
امدادی بر اساس طرح عملیاتی خود بوده و در 
داشتند  توان  در  چه  هر  هم  انفجار  وقوع  زمان 
عملیات ها،  اینگونه  وقوع  در  اما  دادند  انجام 
پیچیدگی های خاص وجود دارد که باید در ابعاد 

مختلف احصا شوند.
این  در  کرد:  انتظامی کشور تصریح  فرمانده کل 
میان حضور شهدایی از مجموعه انتظامی در شمار 
مردم حامل  گردهمایی  مکان های  و  دیگر شهدا 
این نکته است که پلیس در تمام عرصه ها حضور 
شبانه روزی دارد و تنها زمانی این حضور حس 
بیش  و  می دهد  رخ  مواردی  چنین  که  می شود 
و  امنیت  پنهان  نعمت  دو  اهمیت  به  پیش  از 

سلامت پی می بریم.
مجموعه  کامل  اهتمام  بر  تأکید  با  رادان  سردار 
انتظامی به منظور دلجویی و رسیدگی بی وقفه 
همچنین  و  انتظامی  شهدای  خانواده  امور  به 
و  شهدا  سایر  خانواده  با  جانبه  همه  همکاری 
مجروحان، تأکید کرد: در این رابطه ضمن واکاوی 
دقیق این حادثه تروریستی، خود را خادم و جان 

فدای مردم می دانیم.
وی از مردم عزیز کشورمان خواست ضمن حفظ 
پنهان  و  آشکار  هجمه های  مقابل  در  هوشیاری 
و  خاص  مورد  هرگونه  عزیزمان،  میهن  دشمنان 
امنیتی  نهادهای  دیگر  و  پلیس  به  را  مشکوک 

گزارش کنند.

سردار رادان اعلام کرد؛

واکاوی دقیق حادثه تروریســتی گلزار شهدای کرمان
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کوتاه

نتایج بررسی صلاحیت داوطلبان 
انتخابات مجلس اعلام شد

سخنگوی ستاد انتخابات کشور گفت: نتایج بررسی 
صلاحیت داوطلبان انتخابات مجلس شورای اسلامی 
در هیات های نظارت به اطلاع داوطلبان این انتخابات 
اسلامی«  »محسن  هوادار؛  دنیای  گزارش  رسید.به 
اظهار کرد: نتایج بررسی صلاحیت داوطلبان انتخابات 
مجلس را دریافت و به صورت پیامکی به داوطلبان 
تایید صلاحیت شده اعلام شد.  برای داوطلبانی که رد 
صلاحیت یا عدم تأیید صلاحیت شده اند، نیز پیامک 
ارسال شد. همچنین نتایج را به فرمانداری ها و رؤسا 
و دبیران ستادهای انتخابات استان ها اعلام کردیم.

وی افزود: کسانی که اعتراض دارند از ۱۷ تا ۱۹ دی 
فرصت دارند به صورت مجازی اعتراض خود را ثبت 
کنند و شورای نگهبان تا ۱۹ بهمن فرصت رسیدگی به 
اعتراضات را دارد.اسلامی درباره آمار تأیید صلاحیت 
شدگان گفت: آمار همانی است که سخنگوی شورای 

نگهبان اعلام کرده است.

 اتاق بازرگانی تهران
 خواستار تعطیلی شنبه به جای 

پنج شنبه شد
بیانیه ای خطاب به دولت و  بازرگانی تهران در  اتاق 
مجلس، پیشنهاد کرد در ساماندهی تعطیلات پایان 
هفته، افزایش این تعطیلات به روزهای جمعه و شنبه 
کار  نیروی  بهره وری  ارتقا  زمینه  تا  گیرد  قرار  مدنظر 
فراهم شود.به گزارش دنیای هوادار؛ نمایندگان بخش 
خصوصی در اتاق تهران، ضمن اعلام حمایت از اصلاح 
لایحه قانون مدیریت خدمات کشوری و ساماندهی 
تعطیلات پایان هفته که هم اکنون در مجلس شورای 
قرارگیری  خواستار  است،  بررسی  دست  در  اسلامی 
تعطیلات پایان هفته در روزهای جمعه و شنبه شدند.

اعضای هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران در یک 
نشست فوق العاده، با تصویب این بیانیه، عنوان کردند 
که در راستای حمایت از حقوق شهروندی، بهینه سازی 
حقوق نیروی کار و همگام سازی با بازارهای جهانی 
و مبادی گمرکی به منظور تسهیل فرایندهای تجاری 
گردشگری  اقتصاد  توسعه  بین المللی،  مبادلات  و 
حمایت  اصلاحی  اقدام  این  از  بهره وری،  ارتقای  و 
می کنند و انتخاب روز »شنبه« به عنوان دومین روز 
و  اقتصادی  ملزومات  با  انطباق  در  را  تعطیل هفته 
تجاری می دانند.آنها انتخاب روز پنجشنبه برای این 
تعطیلات را موجب تحمیل هزینه های اجتناب پذیر 
بر مراودات و تعاملات بین المللی عنوان کردند و به 
توصیه  اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  نمایندگان 
به  منطقه،  بازارهای  با  ارتباط  تقویت  جهت  کردند 
عنوان هدف های تجاری اولویت دار، و سایر بازارهای 
نهایی  در اصلاح و تصویب  را  پیشنهاد  این  جهانی، 

قانون مدنظر قرار دهند.

پروازهای حج عمره پس از صدور 
مجوز برقرار می شود

با  ایران  اسلامی  جمهوری  هواپیمایی  سخنگوی 
بیان اینکه برقراری پرواز پس از صدور مجوز از سوی 
کنسلی  هیچ گونه  گفت:  شد  خواهد  انجام  عربستان 
در خصوص این پروازها وجود ندارد.به گزارش دنیای 
هواپیمایی  سخنگوی  قربانعلی«  »حسام  هوادار؛ 
اخیر  شایعات  خصوص  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
پروازهای حج عمره، گفت: اخبارهایی که در خصوص 
رسانه  فضای  در  عمره  پروازهای حج  کنسلی  یا  لغو 
یا  کنسلی  هیچ گونه  و  است  کذب  می شود،  بازتاب 
تعلیق در خصوص پروازهای حج عمره صحت ندارد.

نمایندگان  داد:  ادامه  »هما«  هواپیمایی  سخنگوی 
هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران، سازمان هواپیمایی 
کشوری، وزارت امور خارجه و نهاد ریاست جمهوری در 
کشور عربستان حضور دارند و در حال مذاکره با طرف 
سعودی هستند و قطعاً این مشکل رفع در روزهای 

نزدیک رفع خواهد شد.

سارا نصرتی

مکتبیکهبهمسیرتعالیتبدیلشد؛

مکتب »حاج قاسم« در جهان نفوذ پیدا کرد
شهادت ســــردار رشید 
ایران و اسلام و فرمانده 
سپاه قدس ایران و یارانش داغ بزرگی برای ملت ایران و 
همه مسلمانان و انسان های آزادی خواه و استکبارستیز 
دارای  نظامی،  سابقه  ورای  قاسم  حاج  که  چرا  بود؛ 
انسانی، شخصیتی دوست داشتنی  منشی اخلاقی و 
و روحیه ای فداکارانه و وطن دوست بود که باعث شد 
از همان ابتدای جوانی تا لحظه شهادت در مسیر دفاع 
از پایان جنگ تحمیلی با  از وطن گام بردارد و پس 
مدیریت هوشمندانه و شجاعانه سپاه قدس، یاری رسان 
مردم منطقه باشد و در مبارزه بی امان با فتنه داعش، 

نقش بی بدیلی ایفا کند.
 از دلایل محبوبیت سردار سلیمانی در کنار جهاد چهل 
ساله، اخلاص و تواضع و فروتنی اخلاص در عمل، کار 
برای خدا، اخلاق  مداری، روحیه مردم داری و ولایتمداری 
بود که به رغم پایان جنگ و تمهید شرایط برای حضور 
عرصه های  سایر  و  اقتصادی  سیاسی،  عرصه های  در 
مدیریتی هیچ گاه از رسالت اصلی خویش غافل نشد 
و  قانونی  مسئولیت  راستای  در  کرد  تلاش  همواره  و 
در  کامل  الگوی  یک  وی  کند.  فعالیت  خود  تخصص 
پشتیبانی از ولایت، حرکت در مسیر انقلاب اسلامی و 
انقلاب است که  و  اسلام  در مقابل دشمنان  شجاعت 
لباس مقدس سربازی را با هیچ پست و مقامی عوض 
از  بعد  و  پربارش  و  مبارک  حیات  در  رو  این  از  نکرد. 
شهادتش نیز محبوب و عزیز همه جریان های فکری و 
سیاسی معتقد به جمهوری اسلامی ایران بوده و هست. 
در تعریف مکتب به عنوان یک منظوم فکری، تفاسیر 
مختلفی از سوی مفسران بنامِ عصر ما ارائه شده که در 
تعریف مکتب می گویند: یک تئوری کلی و یک طرح 
اصلی  هدف  که  است  منسجم  و  هماهنگ  و  جامع 
کمال انسان و تأمین سعادت همگانی است و در آن 
خطوط اصلی و روش ها، بایدها و نبایدها ،خوب ها و 
بدها، هدف ها و وسیله ها، نیازها و دردها و درمان ها، 
مسئولیت ها و تکلیف ها مشخص است و منبع الهام 

تکلیف ها و مسئولیت ها برای همه افراد می باشد.
شهید  شخصیت  مکتب،  از  تعریف  این  راستای  در   
از  کاملی  و  قاسم سلیمانی، ظرفیت های جامع  حاج 

یک انسان متعالی در عصر ما دارد که می توان درباره 
کتاب ها  و  کرد  قلم فرسایی  ویژگی ها  این  تک تک 
نوشت. مکتب حاج قاسم اهمیت بسیار زیادی دارد و 
امروز این مکتب به یک راه تبدیل شده است. شناخت 
مکتب حاج قاسم سلیمانی یعنی شناخت آرمان ها و 
این  آنچه که  انقلاب اسلامی و شناخت  بلند  اهداف 
سردار بزرگ جان خود را برای آن از دست داد. در مکتب 
حاج قاسم اقتصاد، امنیت، عبادت، سیاست خارجی، 
فریاد رسی به مردم مظلوم وجود دارد و امروز امنیت 

ایران اسلامی و حتی عراق و سوریه، جبهه مقاومت، 
یمن، لبنان و سوریه مدیون حاج قاسم است.

چه مکتبی بالاتر از این می تواند باشد و مکتب حاج 
بلکه در جهان نفوذ پیدا  امروز نه در منطقه  قاسم 
کرده است. مکتب حاج قاسم سلیمانی ریشه دار و 
قوی است و به طور قطع گفته ها و آموزه های دینی 
این مکتب که همان دین و آئین ما است، بهترین 
تبیین دانشگاه انسان سازی در حوزه این مکتب است. 
ایشان اعتقاد داشتند اگر می خواهید برای انقلاب کار 
کنید باید خود را وقف انقلاب، دفاع مقدس و جبهه 
مقاومت کنید و این ویژگی در رفتار و منش ایشان 
اتفاق افتاده بود و برای تداوم و پایداری انقلاب این 

مهم باید سرلوحه اقدامات همه ما قرار بگیرد. 
که  جایگاهی  هر  در  داریم  وظیفه  ما  همه  امروز 
هستیم و در هر فضایی که قرار داریم به جهاد تبیین 
باورها،  کنیم.،  روشن  و  آگاه  را  مردم  و  بپردازیم 
و  بود  وفادار  بدان  عمل  در  او  که  آنچه  و  آرمان ها 

جانش را بر سر آن داد.

امروز  و  دارد  زیادی  بسیار  اهمیت  قاسم  حاج  مکتب 
شناخت  است.  شده  تبدیل  راه  یک  به  مکتب  این 
و  آرمان ها  شناخت  یعنی  سلیمانی  قاسم  حاج  مکتب 
این  که  آنچه  شناخت  و  اسلامی  انقلاب  بلند  اهداف 

سردار بزرگ جان خود را برای آن از دست داد
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روزنه

معاون رئیس  جمهور در امور زنان و خانواده 
خبر داد

 افزایش ۳ برابری بودجه
 »زنان و خانواده« در سال ۱۴۰۳

معاون رئیس  جمهور در امور زنان و خانواده گفت: 
بودجه تخصیص یافته به امور زنان و خانواده در 
سال ۱۴۰۲، فصل های ۱، ۴ و ۶ را نداشت و میزان 
بودجه سال ۱۴۰۳  در  این فصول  اما  بود؛  آن کم 
گنجانده شده و در سال آینده ۳ برابر سال جاری 
هوادار؛  دنیای  گزارش  داشت.به  خواهیم  اعتبار 
»انسیه خزعلی« در خصوص میزان بودجه تخصیص 
یافته به امور زنان و خانواده در سال ۱۴۰۳ گفت: در 
بودجه سال جاری چند بودجه یک درصدی داشتیم 
که قرار بر این بود در سال ۱۴۰۳ کل آنها را حذف 
کنند، اما با بررسی های لازم سه بودجه یک درصدی 
شامل فرهنگی، ایثارگری و زنان و خانواده که قرار 
بود حذف شود، برای سال ۱۴۰۳ ادغام شد؛ البته 
تمام آن مواردی که مد نظر ما بود در بودجه سال 
آینده گنجانده شده است. وی در ادامه درباره بودجه 
سال ۱۴۰۲ هم گفت: بودجه سال ۱۴۰۲ امور زنان 
و خانواده، فصول یک، چهار و شش را نداشت و 
میزان آن بسیار کم بود. اما اکنون این فصول حذف 
نشده و اگر به همین شکل پیش برود، ما می توانیم 
اعتبار  جاری  برابر سال  آینده سه  سال  بودجه  در 
داشته باشیم.خزعلی در خصوص برنامه های دولت 
در سال ۱۴۰۳ برای تسهیل بیمه زنان خانه دارگفت: 
بیمه زنان خانه دار بستگی به بودجه هرسال دارد. 
زنان خانه دار روستایی دارای  در حال حاضر بیمه 
سه فرزند در حال اجرا شدن است و بودجه به آن 
اختصاص داده می شود. همه این اقدامات بستگی 
آنها تصویب شود که  به این دارد که قانون برای 
معمولًا مراحل تصویب قانون به دلیل عدم تأمین 

بودجه با مشکل مواجه می شود.

 زائران حج عمره
 واکسن مننژیت را تزریق کنند

معاون حج و عمره مرکز پزشکی حج و زیارت هلال 
احمر از زائران حج عمره درخواست کرد: قبل از عزیمت 
کنند.به  تزریق  را  مننژیت  واکسن  به سرزمین وحی 
گزارش دنیای هوادار؛ »طاهر درودی« گفت: با توجه به 
نزدیک شدن به زمان اعزام زائران حج عمره به حجاج 
توصیه می کنیم قبل از اعزام به سرزمین وحی واکسن 
این  تزریق  داد:  ادامه  کنند.وی  تزریق  را  مننژیت 
واکسن علاوه بر اینکه از بیمار شدن حجاج جلوگیری 
می کند، از انتقال بیماری به خانواده  و اطرافیان بعد 
می کند.معاون  جلوگیری  هم  کشور  به  بازگشت  از 
حج و عمره مرکز پزشکی حج و زیارت گفت: حجاج 
برای تزریق این واکسن به مراکز واکسیناسیون حج 
و زیارت هلال احمر در استان ها مراجعه کنند.درودی 
افزود: با توجه به اینکه ویروس کرونا فروکش کرده 

است نیازی به تزریق این واکسن نیست.

تا آخر سال ؛
 آزمون استخدامی

 آموزش و پرورش برگزار می شود
رئیس سازمان اداری و استخدامی از برگزاری آزمون 
از  پیش  و  اسفند  در  پرورش  و  آموزش  استخدامی 
ماه رمضان خبر داد.به گزارش دنیای هوادار؛ »میثم 
پرورش  و  آموزش  استخدامی  آزمون  درباره  لطیفی« 
اظهار کرد: اگر تأمین اعتبار صورت گیرد برنامه ما این 
است که در اسفند و پیش از ماه مبارک رمضان آزمون 

استخدامی آموزش و پرورش را داشته باشیم.
وی ادامه داد: خروجی ما در آموزش و پرورش به خاطر 
بازنشستگی چیزی در حدود ۵۰ تا ۶۰ هزار نفر است و 
به همین نسبت اگر بخواهیم شرایط موجود را حفظ 
کنیم باید جذب داشته باشیم. بخشی از این جذب 
را از طریق دانشگاه فرهنگیان که ۳۰ هزار نفر امسال 

مجوز به این دانشگاه دادیم خواهیم داشت.

طی 24 ساعت دو مورد مشاهده پلنگ 
سلامتی  جاده  حوالی  در  یوزپلنگ  و 
شاهرود و روستای پل ابریشم میامی 

مشاهده شد.
قلاده  سه  هوادار؛   دنیای  گزارش  به 
 ۲۴ در  پلنگ  قلاده  یک  و  یوزپلنگ 
ساعت اخیر در شهرستان های میامی 
و شاهرود مشاهده شده است. مورد 
نخست این مشاهده ها در پل ابریشم 
میامی صورت گرفته که مشاهده یک 
محیط بان سه قلاده یوزپلنگ را ثبت 

کرد.
سر  به  کامل  سلامت  در  یوزها  این 
می برند و شرایط خوبی نیز داشته اند 
یک  نیز  گذشته  هفته  است  گفتنی 
قلاده یوزپلنگ ماده با سه قلاده توله 

خود مشاهده شده بود.
یا  تندرستی  جاده  در  دوم،  مورد  در 
آن طور که مردم شاهرود به آن اطلاق 
قلاده  یک  سلامتی،  جاده  می کنند، 

پلنگ مشاهده شده است.
دو هفته ای بود که پلنگ های منطقه 
تپال به سمت کوهستان رمیده شده 
پلنگ ها  این  مجدداً  گویا  اما  بودند 
در حومه شهر شاهرود دیده شده اند. 
و  رفت  در  که  مردم خواسته شده  از 
آمد به جاده تندرستی احتیاط داشته 
از تردد در  باشند و به خصوص شب 

این محور، پرهیز کنند.

مشاهده پلنگ در شهر شاهرود؛
۳ یوزپلنگ در پل ابریشم دیده شد

سازمان هواشناسی کشور و سازمان 
جغرافیایی نیروهای مسلح تفاهم نامه 
برای توسعه همکاری ها و  همکاری 
تعاملات علمی و اجرایی امضا کردند.
سازمان  هوادار؛   دنیای  گزارش  به 
سازمان  و  کشور  هواشناسی 
یک  مسلح  نیروهای  جغرافیایی 
توسعه  برای  همکاری  تفاهم نامه 
و  علمی  تعاملات  و  همکاری ها 

اجرایی امضا کردند.برخی از محورهای 
همکاری های  شامل  تفاهم نامه  این 
و  نوآوری  علمی،  اجرایی،  آموزشی، 
پژوهشی بین دو دستگاه است.»سحر 
سازمان  رئیس  مسلمان«  تاج بخش 
مجید  »امیر  و  کشور  هواشناسی 
جغرافیایی  سازمان  رئیس  فخری« 
را  تفاهم نامه  این  مسلح  نیروهای 
در  رسمی  مراسمی  یک  در  امروز 
محل سازمان جغرافیایی امضا کردند.

و  طبیعی  مخاطرات  پایش  و  رصد 
ارائه تحلیل های سنجش از دوری با 
از ظرفیت های موجود یکی  استفاده 
است.از  تفاهم نامه  این  اهداف  از 
می توان  تفاهم نامه  این  مفاد  دیگر 
برداری  نقشه  زمینه  در  همکاری  به 
زمینی، نقشه برداری هوایی و فناوری 
دیگر  و  نقشه  تولید  فوتوگرامتری، 
برداری  و  رستری  مکانی،  داده های 

اشاره کرد.

انعقاد تفاهم نامه همکاری بین سازمان 
هواشناسی و نیروهای مسلح 

معاونامورجنگلسازمانمنابعطبیعیخبرداد:

نشانه گذاری ۵۰۰۰ اصله درخت در اطراف تهران
و  طبیعی  منابع  سازمان  جنگل  امور  معاون 
باید  زمان  مرور  به  اینکه  بیان  با  کشور  آبخیزداری 
شوند،  مقاوم سازی  تهران  اطراف  جنگلکاری  تمام 
گفت: طی یک سال اخیر حدود ۵۰۰۰ اصله درخت 
نشانه گذاری شده که باید به مرور قطع و با پایه های 

مقاوم تر جایگزین شوند.
افزود:  شعبانیان«  »نقی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
تک گونه ای  جنگل کاری  بیش  و  کم  استان ها  همه 
مثل  استان ها  بعضی  در  درختان  دارند.  همسان  و 
جنگلکاری اطراف تهران به سن دیرزیستی رسیده اند 
و بیش از ۵۰ سال از عمر آن ها می گذرد و به انواع 
آفات به ویژه آفت پوست خوار دچار شده اند. آن ها باید 
در قالب یک طرح مشخص قطع و با گونه های مقاوم 
جایگزین شوند. این کار از ۳۰ سال قبل باید انجام 
می شد و تا امروز جنگل کاری ها مقاوم سازی می شدند.

معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 
درختان  سن  استان ها  بعضی  در  کرد:  تأکید  کشور 
کمتر است و از الان باید برنامه ای داشته باشیم که از 
رسیدن آن ها به سن دیرزیستی و تبعات ناشی از آن  
پیشگیری کنیم تا مجبور نباشیم تعداد زیادی درخت 

را قطع کنیم.
وی خاطرنشان کرد: این جنگل ها باید از تک گونه ای 
بودن خارج و با گونه های مقاوم تر جایگزین شوند تا 
هم اختلاف سنی و هم ترکیب گونه ای ایجاد شود. 
آفت  یک  ورود  با  می کنیم،  کشت  گونه  یک  وقتی 
همه درختان درگیر می شوند ولی اگر گونه ها مختلف 
دیگر  گونه  اما  می کند  اثر  گونه  یک  به  آفت  باشد، 
اتفاق نیفتاده و  نسبت به آن مقاوم است. این کار 
الان آفات به تعداد زیادی از جنگل کاری ها حمله کرده 
بنابراین در قالب یک طرح مشخص ۱۰ ساله   است؛ 

تلاش کرده ایم بخشی از گونه های پیر و آفت زده را با 
گونه های مقاوم جابجا و از تک گونه ای بودن خارج 

کنیم.
و  طبیعی  منابع  سازمان  جنگل  امور  معاون 
طرح  این  کرد:  اظهار  ادامه  در  کشور  آبخیزداری 
پایه ها  از  بعضی  امسال  و  تهیه  گذشته  سال  از 
برداشت شده است و طی ۱۰ سال  و  نشانه گذاری 

همه آن ها جابجا می شود.
وی اضافه کرد: همه استان ها جنگلکاری تک گونه ای 
و همسان را کم و بیش دارند. بعضی استان ها مثل 
جنگلکاری اطراف تهران به سن دیرزیستی رسیده اند 
و بیش از ۵۰ سال از عمر آن ها می گذرد و دچار انواع 
جنگلکاری  تمام  باید  زمان  مرور  به  شده اند.  آفات 
اخیر  سال  یک  در  شود.  مقاوم سازی  تهران  اطراف 

حدود ۵۰۰۰ اصله درخت نشانه گذاری شده است که 
جایگزین  مقاوم تر  پایه های  با  و  قطع  مرور  به  باید 
شوند.  در بعضی استان ها سن کمتر است و از الان 
سن  به  آن ها  رسیدن  از  که  باشیم  داشته  برنامه ای 
دیرزیستی و تبعات ناشی از آن  پیشگیری کنیم تا 

مجبور نباشیم تعداد زیادی درخت قطع کنیم
در  تصاویری  شدن  منتشر  به  اشاره  با  شعبانیان 
جاده  در  قاطر  با  چوب  حمل  درباره  مجازی  فضای 
سازمان  برای  زیادی  هزینه  قاطر  از  استفاده  گفت: 
منابع طبیعی داشت اما این کار را انجام دادیم چون 
تراکتور  مانند  چوب کشی  خودروهای  نمی خواستیم 
وارد عرصه شوند. میزان آسیب قاطر به طبیعت بسیار 
از  استفاده  جز  چاره ای  بنابراین  خودروست  از  کمتر 

آن ها نداریم.

دادستان کل کشور به دادستان ها دستور داد:

برخورد قاطع با تولید محتوای 
کذب در فضای مجازی

دادستان کل کشور به همه دادستان های عمومی و 
انقلاب سراسر کشور دستور داد تا با تولید، انتشار و 
بازنشر محتوای کذب و خلاف قانون و دارای وصف 
اجتماعی  شبکه های  و  رسانه ها  برخی  در  مجرمانه 

برخورد قاطع داشته باشند.

به گزارش دنیای هوادار؛ حجت الاسلام والمسلمین 
»محمد موحدی آزاد« در پی حادثه دلخراش تروریستی 
در مسیر گلزار شهدای کرمان و حرمت شکنی معدود 
به  خطاب  مجازی،  فضای  در  معاند  و  غافل  افراد 
دادستان های عمومی و انقلاب سراسر کشور دستور 
داد: با توجه به ضرورت برخورد قاطع با اشخاص غافل 
در  تروریستی  دلخراش  از حادثه  بعد  یا معاندی که 
مسیر گلزار شهدای کرمان، با تولید، انتشار و بازنشر 
محتوای کذب و خلاف قانون و دارای وصف مجرمانه 
در برخی رسانه ها و شبکه های اجتماعی، امنیت روانی 

جامعه را مخدوش می کنند، لازم است به قید فوریت، 
دستگاه های اطلاعاتی، امنیتی و انتظام، ضمن رصد 
جامع، بهنگام و هوشمند در فضای مجازی و رسانه ای، 
دارای  و  موضوع  با  مرتبط  مرتکبین  و  عوامل  همه 
به منظور رسیدگی  را شناسایی و  قانونی  مسئولیت 
و اقدام مناسب قضایی به دادسرای ذی صلاح معرفی 
موظفند  دادستان ها  کرد:  تصریح  آزاد  کنند.موحدی 
این امر را با رویکرد بازدارندگی محسوس و به صورت 
مستمر پیگیری و بر فرایند اقدامات مربوط، نظارت 

موثر و قانونی داشته باشند.
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سخنگوی شورای شهر کرج:
سرانه شهروندی در حوزه 

 فرهنگی، اجتماعی، ورزشی
 کافی نیست

سخنگو و رئیس کمیسیون برنامه و بودجه  شورای 
اسلامی شهر کرج گفت: سرانه هر شهروند کرجی در 
متمم بودجه سال ۱۴۰۲در حوزه فرهنگی،اجتماعی 
، ورزشی ۱,۵۴۸,۵۴۰ ریال است .به گزارش دنیای 
در  تلفیق  کمیسیون  در  ایزدیار«  »عمار  هوادار؛ 
بودجه  افزایش  لایحه  متمم  بررسی  خصوص 
فرهنگی شهرداری به پروژه های فرهنگی اجتماعی 
در جوامع  که  و معضلی  کرد: هر مشکل  تصریح 
شهری به وجود می آید به دلیل غفلت از توجه به 
انتظار  دلیل  همین  به  و  است  فرهنگی  کارهای 
توجه  راستای  در  دستگاه ها  تمامی  که  می رود 
برنامه ریزی  و  اقدامات  فرهنگی  فعالیت های  به 
و  برنامه  کمیسیون  باشند.رئیس  داشته  مناسب 
کرد:  اسلامی شهر کرج خاطرنشان  بودجه شورای 
پروژه های  اثربخشی  میزان  و  ارزش  مهندسی 
قبیل  از  اجتماعی  فرهنگی،  حوزه  در  عمرانی 
مکان یابی مناسب، طراحی، ابعاد و سایر موارد در 
حوزه فرهنگی، اجتماعی ضروری است.به گفته وی 
اکثر اماکن فرهنگی شهر نیاز بازسازی دارد تا بتواند 
خدمت رسانی مناسبی به شهروندان داشته باشند.

برای برپایی اردوی راهیان نور مصوب شد؛
کمک ۷ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
تومانی شورا و شهرداری کرج  

ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی شهر کرج از مساعدت ۷ میلیارد و 
۵۰۰ میلیون تومانی شورای شهر  و شهرداری کرج  

برای برپایی اردوی راهیان نور خبر داد.
و  الاسلام  حجت  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
المسلمین »علیرضا سعیدی« ضمن بررسی لوایح 
و نامه های ارسالی شهرداری در خصوص کمک و 
اظهار  نور  راهیان  مراسم  برگزاری  هزینه  پرداخت 
داشت: پیرو مصوبات ستاد راهیان نور استان البرز 
که از سوی فرمانداری ویژه شهرستان کرج مبنی 
بر تأمین هزینه ۱۵۰ دستگاه اتوبوس جهت اعضام 
دانش آموزان و سایر اقشار شهر کرج در قالب اردوی 
ارسال  )ع(،  مجتبی  امام حسن  سپاه  نور  راهیان 
و  بحث  کمیسیون  جلسه  دستور  در  است،  شده 
دارد در  افزود: شهرداری در نظر  بررسی شد.  وی 
راستای انجام هرچه باشکوه تر مراسمات راهیان نور 
مبلغ ۷ میلیاردو ۵۰۰ میلیون تومان تحت عنوان 
و  فرهنگی  مذهبی،  آموزشی،  برنامه های  اجرای 

هنری به صورت نقدی به هزینه کمک نماید.  
عضو شورای اسلامی سهر کرج عنوان کرد: با توجه 
به تبصره مذکور پس از  بررسی توسط اعضای شورا، 
آراء  اتفاق  به  صدرالاشاره  نامه  با  موافقت  ضمن 
حاضرین مقرر گردید با رعایت سقف اعتبار بودجه 
مذکور جهت کمک و پرداخت هزینه برگزاری مراسم 

راهیان نور پرداخت شود.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار:
 ٦٥ تيم نظارتى

 وارد بازار استان مى شوند 
با  سال  پايانى  روزهاى  به  نزديكى  با  همزمان 
دستور معاون هماهنگى امور اقتصادى استاندارى 
بازار  تنظيم  قالب ستاد  در  نظارتى  تيم  البرز، ٦٥ 
گزارش  به  مى كنند.  گزارش  و  بررسى  را  تخلفات 
دنیای هوادار؛ »عزيزاله افضلى« در جلسه بازرسى 
با  اساسى  كالاهاى  هاى  قيمت  كنترل  نظارت  و 
ناظران  نظارت جدى  و  فعاليت  بر ضرورت  تأكيد 
دستگاه هاى مرتبط، گفت: ٦٥ تيم بازرسى يكشنبه 
١٧ دى ١4٠2 در سطح استان نسبت به بررسى و 
نظارت بازار كالاهاى اساسى حضور خواهند داشت. 

مکث 

شهردار کرج گفت: مدیران مجموعه مدیریت شهری 
باید خودشان وسط میدان عمل حضور داشته باشند 
چراکه از داخل اتاق و با پیغام و دستور نمی توان کار 

جهادی کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ »مهرداد کیانی« در جلسه 
عملیات  کردن  محکوم  ضمن  برنامه ریزی  شورای 
عملیات  این  داشت:  اظهار  کرمان،  تروریستی 
سردار  منش  و  راه  از  دشمن  داد  نشان  تروریسی 
سلیمانی هراس دارد و برای جلوگیری از آن، به هر 

روشی متوسل می شود. 
شهردار کرج در ادامه با بیان اینکه فرصت خدمتگذاری 
صورت  به  مردم  خادم  به عنوان  افزود:  است،  کوتاه 
تا  و  باشیم  داشته  باید وسط میدان حضور  مستمر 
شهروندان  رضایت  کسب  و  لازم  نتیجه  به  رسیدن 

دست از تلاش صادقانه برنداریم. 
وی در این نشست به موضوع ساخت و ساز غیرمجاز 
هم پرداخت: در برخی از مناطق وضعیت رسیدگی به 
بهتر  آن،  از  ساخت و سازهای غیرمجاز و جلوگیری 
مشکلاتی  هنوز  مناطق  از  برخی  در  اما  است؛  شده 
و  عینی  به صورت  موارد  این  تمامی  باید  که  داریم 

مشخص احصا و به آن رسیدگی شود.
این مسئول افزود: با توجه به آغاز فصل سرما قطعا 
شاهد کاهش ساخت و ساز غیرمجاز خواهیم بود، اما 
باید کمیته ای در این خصوص تشکیل و به صورت 
تخصصی راهکارهای جلوگیری از این دست ساخت و 

سازها بررسی شود.
از  باید  شهردار کرج گفت: در موضوع سد معبر هم 
تجربه شهرهای دیگر که در این زمینه موفق بوده اند 
استفاده کنیم. به طور مثال، مشهد در حالیکه از لحاظ 
از ما دارد اما توانسته  اجتماعی شرایط پیچیده تری 

این مسئله را حل کند.  
مهرداد کیانی ادامه داد: خوشبختانه تعامل مثبتی با 
مجمومه قضایی استان وجود دارد، دستگاه قضایی 
قانونی  از همه ظرفیت های  آمادگی کرده که  اعلام 
برای همراهی مجموعه مدیریت شهری استفاده کند 
جمله  از  معضلاتی  از  جلوگیری  برای  می توانیم  و 
ها  حمایت  این  روی  غیرمجاز  ساخت وسازهای 

حساب کنیم.  
وی خاطرنشان کرد: با تلاش معاونت خدمات شهری 
و همراهی مناطق موضوع چرخ دستی های غیرمجاز 
تاحدودی حل شده اما هنوز هم معضل کولبری زباله 

وجود دارد که به چهره شهر آسیب می زند. 
شهردار کرج افزود: مناطق با همکاری معاونت خدمات 

شهری و حراست و بازرسی باید با معضل کولبری زباله 
برخورد کنند، همچنین خدمات شهری با همه مراکز 

دپوی غیرمجاز زباله برخورد قاطع داشته باشد.   
و  کرد  اشاره  زیباسازی هم  به مسئله  کیانی  مهرداد 
گفت: برای زیباسازی کلانشهر کرج باید فکر و ایده 
خوب داشت تا وقتی مسافر وارد این شهر می شود 

زیبایی را احساس کند. 
شهردار کلانشهر کرج در پایان افزود: یکی از راه کارها 
این است که هر منطقه تعدادی خیابان را به صورت 
پایلوت انتخاب کرده و با همکاری سازمان سیما و 
نصب  زمینه  در  کند.  آنها  زیباسازی  به  اقدام  منظر 
در  مناطق  خلاقیت  نیازمند  هم  شهری  المان های 

جانمایی و اجرا هستیم.

حمل  و  راهداری  سازمان  نقل  و  حمل  معاون 
ایجاد شود تا  باید شرایطی  و نقل جاده ای گفت: 
سرمایه گذاران بخش خصوصی برای ساخت پایانه 
بار در این استان وارد میدان شوند که برای تحقق 
این هدف این سازمان حمایت های لازم را از بخش 

خصوصی انجام می دهد.
شهرکی«  »حمیدرضا  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 

حمل  بخش  ارشد  مدیران  هم اندیشی  جلسه  در 
با  نقل جاده ای  راهداری وحمل و  نقل سازمان  و 
اشاره  با  مسافر  و  کالا  بخش  صنفی  تشکل های 
نقل  و  حمل  صنعت  در  حاضر  حال  در  اینکه  به 
ایجاد شده  کشور حدود ۸۰۰ هزار شغل مستقیم 
است، افزود: باتوجه به تغییر فضای حمل و نقل 
اطلاعات، شرکت های  و  فناوری  در حوزه  ویژه  به 
دانش بنیان وارد میدان شده اند و با ارائه خدمات به 
نوعی برای پیشبرد اهداف این بخش ایفای نقش 
می کنند تا مشکلات را برطرف و بهره وری در بخش 

حمل و نقل را ارتقا دهند.
وی با اشاره به فعالیت  تشکل های  صنفی کالا 
این  البرز توضیح داد: مدیران  و مسافر در استان 
تشکل ها همگی به دنبال پیگیری حقوق زیرمجموعه 
خود و رفع مشکلات هستند و تشکیل مستمر این 
جلسات در استان های مختلف باعث می شود که 
آنها فرصت بیشتری برای گفت وگو داشته باشند.
شهرکی توضیح داد: شرایط ایجاب می کند که هم از 

ظرفیت های شرکت های دانش بنیان بهره مند شویم 
و هم از تجربیات فعالان این بخش استفاده کنیم 
این  تا در سطح ملی و تصمیم سازی های کلان 

حوزه موفق تر عمل کنیم.
وی در ادامه در پاسخ به تمهیدات لازم برای ساخت 
پایانه بار در البرز باتوجه به جمعیت استان، ابراز 
برای  سازمان  بهینه،  سهم  قانون  اساس  بر  کرد: 
پایانه ها منع شده است  سرمایه گذاری در احداث 
و این فضا باید در چارچوب سرمایه گذاری بخش 

خصوصی دنبال شود.
ساخت  باید  استان  این  در  گفت:  مسئول  این 
پایانه های  برای  زیرساخت ها  ایجاد  و  تیرپارک ها 
عمومی دنبال شود. همچنین شرایطی ایجاد شود 
تا سرمایه گذاران بخش خصوصی برای ساخت این 
برای  که  شوند  میدان  وارد  استان  این  در  اماکن 
تحقق این هدف سازمان راهداری و حمل و نقل 
بخش  سرمایه گذاری  برای  را  لازم  شرایط  جاده ای 

خصوصی فراهم خواهد کرد.

معاون حمل و نقل سازمان راهداری:

شود میدان  وارد  البرز   در  بار  پایانه  ایجاد  برای  خصوصی  بخش 

شهردارکرج:

مدیران باید وسط میدان عمل باشند 

معاون سیاسی استاندار:

 هزار و ۳۳۲ شعبه اخذ
 در البرز پیش بینی شد

رئیس ستاد انتخابات استان البرز از پیش بینی و 
برنامه ریزی برای یک هزار و ۳۳۲ شعبه اخذ رأی در 
دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 
و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری در سطح 

این استان خبر داد.

در  ولی پوری«  »مرتضی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
نشست هماهنگی عوامل برگزاری دوازدهمین دوره 
انتخابات مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره 
انتخابیه  فرعی  حوزه  در  رهبری  خبرگان  مجلس 
فرمایشات  به  توجه  بر ضرورت  نظرآباد  شهرستان 
رهبر فرزانه انقلاب مبنی بر اینکه امنیت، سلامت، 
رقابت و مشارکت چهار مؤلفه اصلی انتخابات است 
تأکید و عنوان کرد: دست اندرکاران انتخابات ملزم 
به رعایت اصل بی طرفی، امانتداری و تلاش برای 
جامعه  مختلف  اقشار  توسط  حداکثری  مشارکت 

سیاسی،  گروه های  اقشار،  تمام  از  هستند.وی 
کرد  دعوت  ظرفیت ها  تمام  و  متنفذین  احزاب، 
تا ضمن احساس مسئولیت در پای صندوق رأی 
و  اسلامی  ایران  آینده  به  نسبت  و  یابند  حضور 
سرمایه های آن دین خود را ادا کنند.رئیس ستاد 
پای  در  اقشار  تمام  البرز حضور  استان  انتخابات 
با  کرد:  بیان  و  دانست  مهم  را  رأی  اخذ  صندوق 
امید کردن  نا  با هدف  و  از ۲ قطبی سازی  پرهیز 
دشمنان از تمام توان خود برای برگزاری انتخاباتی 

پر شور بهره ببریم.
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داستان جلد 

استانها
شدند دستگیر  کرمان  تروریستی  انفجارهای  با  مرتبط  عوامل  برخی  کشور:  وزیر 

»احمد وحیدی« وزیر کشور گفت: سیستم های اطلاعاتی کشورمان با توانمندی لازم، سرنخ های بسیار خوبی در خصوص افراد 
دخیل در انفجارهای تروریستی کرمان پیدا کردند و بخشی از کسانی که در این ماجرا نقش داشتند دستگیر شدند. اطلاعات کامل 
این موضوع توسط دستگاه اطلاعاتی اطلاع رسانی می شود.وی با بیان اینکه الان کار در کنترل دستگاه های اطلاعاتی است، افزود: 
با جریان های تروریستی مورد حمایت رژیم های تروریست پرور با سرعت مقابله می شود.

شماره 1471 -شنبه  16 دی 1402

روابط  گزارش  براساس 
عمومی فدراسیون والیبال 
ایران، قرار بود پس از گردآوری و تجزیه و تحلیل نظرات شورای 
)تا سه شنبه ۱۲ دی ماه(   آینده  روز  دو  تا  مشورتی  حداکثر 
سرمربی تیم ملی والیبال بزرگسالان ایران، از سوی وحید مرادی 
سرپرست فدراسیون معرفی شود که بار دیگر به تعویق افتاد 
و به دعوت آقای مرادی این بار جلسه کمیته فنی با ساختار 
کشورمان  والیبال  ملی  تیم  انتخاب سرمربی  برای   جدیدی 
برگزار شد که با توجه به اهمیت انتخاب و یکپارچه کردن آرای 
اعضای شورای مشورتی از بزرگان و پیشکسوتان والیبال نسبت 
به انتخاب سرمربی تیم ملی بزرگسالان نظرخواهی به عمل آمد 
تا نتیجه نهایی انتخاب سرمربی مورد نظر در آخرین نشست با 
حضور اعضای شورای مشورتی معرفی شود که به روز شنبه ۱۶ 

یا یکشنبه ۱۷ دی ماه  ۱۴۰۲ موکول شد.
استاد مسعود صالحیه، استاد یدالله کارگر پیشه مفاخر والیبال 
ایران و استاد جمشید حمیدی کارشناس  و پیشکسوت ورزش 
و رسانه به دلیل مشغله کاری نتوانستند در این نشست حضور 
پیدا کنند، در این  نشست سرنوشت ساز،  پیرامون انتخاب 
مربی توانمند که بتواند تیم ملی والیبال ایران را برای حضور در 
المپیک 2٠24 پاریس هدایت کند بحث و بررسی به عمل آمد.
در نشست روز سه شنبه ۱۲ دی ماه که با حضور اکبر قادری، 
عزیز  الهی،  روح  بیژن  شوشتری،  احمد  فخرالدینی،  فاروق 
حیدری،  امیر  نیاکیان،  خسرو  میرفخرایی،  ناصر  پرتوی، 
مهدی صابر پور، محمود چایچی،  اسطوره های والیبال در دو 
دهه ۴۰ و۵۰ و اساتیدی که از سال های دور  در پست های 
گوناگون فدراسیون سابقه همکاری داشتند از جمله امیدوار 
حاتمی، کاوه سرحدی، منوچهر پورحسن، حسین حسینی فرد 
و سید میلاد تقوی مشاور اجرایی، مهدی احمدی آذر مشاور 
برگزار  ورزشی  گزارشگر  و  خبرنگار  شاکری  علی  و  سرپرستی 
شد، حاضران در این نشست ویژه دیدگاه ها و نظرات خود در 
خصوص مشکلات و مسائل روز والیبال ایران را مطرح کردند 
و در مورد گزینه های سرمربی آینده تیم ملی والیبال ایران و 
ایجاد اتحاد هرچه بیشتر بین خانواده بزرگ والیبال و استفاده 
از نظرات و تجربیات بزرگان و کارشناسان و پیشکسوتان به 
گفت وگو پرداختند و خواستار ایجاد آرشیو مناسب و همچنین 

حمایت از پیشکسوتان شدند.

در پایان وحید مرادی ضمن درخواست و خواهش از حاضرین 
در هر حوزه  این جلسات گفت:  تداوم  برای  این نشست  در 
حرف های  که  دارند  حضور  ارزشمندی  پیشکسوتان  ورزشی 
به  در مقطعی مسیر  اما متأسفانه  دارند؛  برای گفتن  زیادی 
صورت اشتباه طی شده و مدیران از فضاهای دیگری به ورزش 
تحمیل شدند!مرادی تصریح کرد: این افراد آشنایی چندانی به 
فضای ورزشی و نیازهای  ورزشکاران نداشتند و برخی بخش ها 
اینکه  بَر  تأکید  با  واليبال  فدراسيون  ماند!سرپرست  مغفول 
پیشکسوتان نقش کلیدی در ارتقای ورزش دارند، عنوان کرد: 
حضور این افراد در فضای ورزش از اهمیت زیادی برخوردار 

می باشد و برای حضور آنان باید حرمت قائل شد .
وی اضافه کرد: در ورزش ایران طرح هایی چون سرباز قهرمان 
را من مطرح کردم که به مرور تبدیل به قانون شد، طرح های 
مانند   ، کرده ام  آنها صحبت  از  همواره  که  دارم  هم  دیگری 
هوّیت  و  تشکیل  باید  من  دید  از  که  ورزشی  نظام  سازمان 
حقوقی افراد در آن ثبت شود و هر فَرد، شماره نظام ورزشی 
داشته باشد تا بتواند از خدماتی برخوردار گردد.وحید مرادی 
سرپرست فدراسيون واليبال با این اشاره که نباید افرادی که در 
حوزه ورزش خدمت کرده اند به دست فراموشی سپرده شوند، 
گفت: افرادی نظیر آقای کاوه سرحدی که شهامت و شجاعت 
بسیاری در بیان سخنانشان دارند که این موضوع مهمی است، 
چرا که تشخّص همه ما به  بیان واقعیت هاست و اگر غیر 
این باشد به خودمان توهین کرده ایم. وی خطاب به حاضران 

ادامه داد: اگر سخنی یا طرحی به ذهنتان می رسد حتماً بیان 
نفر   ۳۰ با حضور  مشورتی ها  شورای  که  است  درست  کنید، 
برگزار شد و از سراسر دنیا کارشناسان در این جلسات نظرات 
خود را بیان کردند و ما نیز شنوای تمامی پیشنهادات و نظرات 
آنها  بوده و هستیم. وی خاطرنشان کرد: به امید خدا کمیته 
فنی اوایل هفته آینده ) امروز شنبه و فردا یکشنبه( تشکیل 
مَد  از سوی فدراسیون  می شود و مسلماً گفته های دوستان 
که  مرادی  وحید  که  حالا  گرفت.امیدواریم  خواهد  قرار  نظر 
به عنوان سرپرست  فدراسیون آستین همّت بالا زده تا دوباره 
والیبال ایران را احیا کند و برای تحقق این مهم در اولین قدم 
به حُریّت و آزادگی بیان و حرکت پیشکسوتان،  کارشناسان 
واقعی والیبال و نویسندگان و خبرنگاران رسانه های نوشتاری 
به  تازه  تزریق خونی  برداشته است، شاهد تحوّلی اساسی و 
نماند  ناگفته  باشیم.البته  پرطرفدار  رشته  این  والیبال  جان 
مربی  استخدام  شد،  اشاره  پیشین  گزارش  در  که  همانطور 
خارجی در شرایط کنونی که مجمع انتخاباتی رئیس فدراسیون 
برگزار نشده و تکلیف احراز پست ریاست فدراسیون نامشخص 
می باشد، حیف و میل کردن هزینه های بیهوده است مگر اینکه 
فرد انتخابی مورد تأیید رئیس آینده فدراسیون واقع شود و با 
عقد قرارداد چهارساله صورت بگیرد و در کنار یک مربی خارجی 
از مربیان موفق وجوان و یا از سعید معروف استفاده شود 
که از هوش بالایی برخوردار است و در آینده می شود از  وی 

به عنوان سرمربی استفاده کرد. امید که چنین شود.

 

در شهر

معاون سیاسی وزیر کشور:
تا بهبودی کامل استاندار 
آذربایجان شرقی، معاون 

سیاسی امور را پیش می برد
کامل  بهبودی  تا  کرد:  اظهار  کشور  وزیر  سیاسی  معاون 
سیاسی  معاون  به عنوان  محمدی«  »تراب  استاندار، 
با  را  کارها  امور،  پیگیری  و  تمشیت  موضع  از  استاندار 
دنیای  گزارش  ببرند.به  پیش  معاونین  سایر  هماهنگی 
هوادار؛ »محمد تقی شاهچراغی« طی سفر خود به تبریز 
آذربایجان  استاندار  از کسالت  باخبر شدن  از  گفت: پس 
شرقی بنابر دستور وزیر کشور قرار شد طی سفری جویای 
احوال ایشان باشیم که وضعیت عمومی وی نسبت به روز 
گذشته بهتر است.وی ادامه داد: پزشکان معالج و رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی تبریز وضعیت وی را تشریح کردند؛ 
شرقی  آذربایجان  استاندار  همچنان  خرّم  آقای  بنابراین 
است و امیدواریم کسالت هر چه سریع تر برطرف شود.وی 
با بیان اینکه جلسه ای با فرمانداران و معاونین استانداری 
برگزار شد که در آن به اوضاع استان، اقدامات و شرایط 
انتخابات پرداخته شد، افزود: مقرر شد تا زمانی که استاندار 
در بیمارستان هستند امور استانداری با مسئولیت همه  
فرمانداران و بخشداران، هر شخص در حوزه  خودش کارها 
دارد که  را پیگیری کنند چرا که هر معاونتی وظیفه ای 
باید آن را به نحو احسن انجام دهد.شاهچراغی اذعان کرد: 
توفیقات خوبی در دولت سیزدهم در آذربایجان شرقی رقم 
خورده که امیدواریم کسالت استاندار هم برطرف شود تا با 
قوت این مسیر طی شده و وی نیز با صحت و سلامتی به 

وظایفی که دارند، عمل کنند.

 آزادراه خرم آباد - اراک از 
مهمترین مسیرهای ترافیکی 

شمال به جنوب است
آباد  آزادراه خرم  با اشاره به اینکه  استاندار لرستان 
- اراک نیاز به لایه سوم آسفالت دارد، گفت: چهار 
برداری  بهره  امسال  فجر  دهه  بروجرد   - توره  خطه 
می شود.به گزارش دنیای هوادار؛ » فرهاد زیویار« روز 
جمعه در جلسه با »خیراله خادمی« معاون وزیر راه 
و شهرسازی با اشاره به پروژه آزادراه خرم آباد - اراک 
اظهار کرد: با ساخت آزادراه خرم آباد - اراک اتصال 
بین آزادراه های ساوه-سلفچگان و خرم آباد -پل زال 
برقرار شده و در آینده در صورت اتصال آزادراه مذکور 
تا  آزادراه حرم  به  آن  امتداد  و  و قم  به سلفچگان 
حرم به طور مؤثری بر میزان پویایی و ارتقای شبکه 
آزادراهی کشور افزوده خواهد شد.وی با بیان اینکه 
این آزادراه نیاز به لایه سوم آسفالت و ترمیم دارد، 
انجام  برای  قیر  پنج هزار تن  داد: تخصیص  ادامه 
اولویت  در  زیرساخت  توسط شرکت  باید  این مهم 

قرار بگیرد.

نظراتنهاییشورایمشورتیرابهامروزوفرداموکولنکنید!

تعلّل در انتخاب سرمربی، به ضرر تیم ملی است !تعلّل در انتخاب سرمربی، به ضرر تیم ملی است !
اصغرقلندری

تغییرات شرکت سهامی خاص سترگ دانه آسیا
آگهی تغییرات شرکت سهامی خاص سترگ دانه آسیا به شناسه ملی ١٠١٠١9٠4984 و به شماره ثبت ١٦4٥ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق 
العاده مورخ ١4٠2/٠9/١9 تصمیمات ذیل اتخاذ شد -آقای سید کمال حسینی زاده با کد ملی ٠38٥٦١9٧١٥ به سمت بازرس اصلی و آقای هوشنگ صدر زاده با کد 
ملی ٠٠4٠9289٧٧ به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب شدند. - آقای عباس زینلی پور با کد ملی 3٠٧١343٠٧8 به سمت رئیس هیئت 
مدیره و آقای رسول زینلی پور با کدملی 229١4٥٧٠١2 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره و خانم زینت سلیمانی با کد ملی ٠٠4٠٠٥92٦١ به سمت مدیرعامل و 
عضو هیئت مدیره به مدت 2 سال تعیین شدند. - کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها و عقود اسلامی با امضاء مدیر 
عامل به تنهایی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. - ترازنامه و حساب سود و زیان شرکت منتهی به سال مالی ١4٠١/١2/29 مورد تصویب قرار گرفت. )١٦3٦٧٦8(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری اشتهارد

تغییرات شرکت پیشرو حامیان انرژی
آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود پیشرو حامیان انرژی به شناسه ملی ١٠١9٠٠٥8٠88 و به شماره ثبت 243٥٦ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق 
العاده مورخ ١4٠2/٠9/٠8 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: خانم الهه حامدی به شماره ملی ٠323٥٠٧٧8٦ با پرداخت١،99٠،٠٠٠،٠٠٠ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود 
را به میزان ١،999،9٠٠،٠٠٠ریال افزایش داد. سرمایه شرکت از مبلغ ١٠،٠٠٠،٠٠٠ ریال به 2،٠٠٠،٠٠٠،٠٠٠ریال برابر با گواهی شماره ١4٠22٠٠/2/44234مورخ ١٠/٠4/ ١4٠2 
بانک اقتصاد نوین افزایش و ماده مربوط در اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید. فهرست شرکا بعد از افزایش سرمایه خانم الهه حامدی به شماره ملی ٠323٥٠٧٧8٦ 

دارنده ١9999٠٠٠٠٠ ریال سهم الشرکه خانم سکینه رودنشین به شماره ملی 48982٥٥82٥ دارنده ١٠٠٠٠٠ ریال سهم الشرکه )١٦3٦٧٧٠(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری کرج

تغییرات شرکت حیات توان نیرو
آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود حیات توان نیرو به شناسه ملی ١٠١9٠٠4٥48٠ و به شماره ثبت 23١9٧ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق 
العاده مورخ ١4٠2/٠8/22تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقای مسعود حیاتی فرد شماره ملی:٠323٠٦9٠٧١ به سمت مدیرعامل و عضو هیئت مدیره و آقای محمد حیاتی 
فرد شماره ملی: ٠3١٠٠33٠٦3 به سمت رئیس هیئت مدیره و عضو هیئت مدیره برای مدت نامحدود انتخاب گردیدند. امضاء کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور از 
)قبیل: چک و سفته و بروات عقود و قراردادهای اسلامی( و اوراق و نامه های عادی و اداری با امضاء مدیر عامل منفرداً همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. )١٦3٦٧٧١(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری کرج

 تغییرات شرکت
 حیات توان نیرو

آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود حیات 
توان نیرو به شناسه ملی ١٠١9٠٠4٥48٠ و به شماره 
ثبت 23١9٧ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
فوق العاده مورخ ١4٠2/٠8/22تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد: خانم ویدا اسدی به شماره ملی ٠٠٧8١٦٧9٦٥با 
از  خود  الشرکه  سهم  ریال   ٥٠٠/٠٠٠ مبلغ  دریافت 
صندوق شرکت از ردیف شرکاء خارج گردید و دیگر 
ندارد. سرمایه  در شرکت  و سمتی  گونه حق  هیچ 
شرکت از مبلغ ١/٥٠٠/٠٠٠ ریال به مبلغ ١/٠٠٠/٠٠٠ریال 
کاهش یافت و ماده مربوط در اساسنامه به شرح 
از  بعد  شرکا  فهرست   . گردید  اصلاح  فوق  اصلاح 
دارای  فرد  حیاطی  محمد  آقای  سرمایه  کاهش 
٥٠٠/٠٠٠ سهم الشرکه آقای مسعود حیاتی فرد دارای 

٥٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه )١٦3٦٧٦9(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 
 اداره ثبت شرکت ها و موسسات

 غیر تجاری کرج



روزنامه

ورزش66
شد رد  سلاح ورزی  شکایت 

بر اساس نامه وزیر صمت به هیئت رئیسه اتاق بازرگانی ایران، شکایت »حسین سلاح ورزی« رد شد و انتخابات برای تعیین رئیس جدید اتاق 
بازرگانی ایران در موعد مقرر برگزار خواهد شد.»عباس علی آبادی« در نامه ای خطاب به نایب رئیس و اعضای هیئت رئیسه اتاق بازرگانی ایران 

بر انجام انتخابات تعیین رئیس اتاق بازرگانی ایران مطابق تقویم اعلامی از سوی انجمن نظارت )طبق مصوبه شورای عالی نظارت( تأکید کرد. شماره 1471 -شنبه  16 دی 1402

هجده قدم

حسن صانعی پور 

دنیایهوادارمهمتریندلایلموفقیتاستقلالرابررسیمیکند؛

استقلال چگونه قهرمان نیم فصل شد؟
و  بیست  اول  فصل  نیم 
برتر  لیگ  دوره  سومین 
پایان رسید تا  به  با قهرمانی استقلال تهران  ایران  فوتبال 
باشگاه ها به تعطیلات طولانی نیم فصل بروند. تعطیلاتی 
که به خاطر برگزاری جام ملت های آسیا با حوادث غیرقابل 
و  نقل  پنجره  طرفی  از  و  بود  خواهد  همراه  پیش بینی 
انتقالات زمستانی نیز رنگ و لعابی دیگر به آن خواهد داد. 
با این مقدمه نگاه به شرایط استقلال تهران، قهرمان نیم 

فصل خواهیم انداخت: 

نکونام و انگیزه مضاعف
فصل  ابتدای  در  استقلال  وقت  مدیرعامل  آجرلو  مصطفی 
بیست و دوم قصد داشت جواد نکونام را جایگزین فرهاد 
فولاد  در  کارش  اینکه  بیان  با  نکونام  اما  کند.  مجیدی 
خوزستان تمام نشده است، پیشنهاد استقلال را نپذیرفت. 
سید حجت کریمی که بعد از خروج فتح الله زاده سرپرستی 
در  را  گسترده ای  مذاکرات  بود،  گرفته  برعهده  را  استقلال 
تابستان ١4٠2 برای حضور جواد نکونام آغاز کرد و در نهایت 
کاپیتان اسبق تیم ملی سکان دار آبی پوشان پایتخت شد تا 
با انگیزه مضاعف و منحصر به فردی که در او دیده می شد، 
وارد بزرگترین چالش دوران ورزشی خود شود. جواد نکونام 
علاوه بر انگیزه بالا یک ویژگی خاص دارد؛ او به لحاظ حضور 
بلند مدت در لیگ معتبر اسپانیا، از مقبولیت ویژه ای نزد 
آزمون  سردار  حضور  و  بوده  برخودار  بازیکنان  و  هواداران 
در تمرینات پیش فصل استقلال را می توان گواه این ادعا 
هرکدام  که  مناسب  دستیاران  گزینش  با  نکونام  دانست. 
در حوزه خود متخصص هستند، حریم استقلال را از نفوذ 
جریانات مخرب حفظ کرده  و به قول خودش بازی رسانه ای 
با دانش  انگیزه توأمان  را به خوبی بلد است. در حقیقت 
و تجربه سرمربی از دلایل عمده موفقیت استقلال در نیم 

فصل می باشد. 

نقل و انتقالات عجیب
لیگ  در  حاضر  باشگاه های  تمامی  بودجه  سقف  قانون 
را دچار حواشی کرده است. لیست نکونام در  برتر فوتبال 
ابتدای ورودش به استقلال نشان از شناخت درست او از 
کمبودهای این تیم داشت. اما با قرار گرفتن علی خطیر 
مورد  بازیکنان  جذب  شرایط  استقلال،  مدیریت  رأس  در 
نظر سرمربی سخت و حتی غیرممکن شد. در همین راستا 
بازیکنانی چون رضا اسدی، روبرتو تورس، سعید عزت الهی، 
یاسین سلمانی و احسان پهلوان  در حالی که در لیست 
حتی  استقلال  شدند.  باشگاه ها  دیگر  راهی  بودند،  نکونام 
منتظرمحمد عراقی را  که با قرارداد داخلی به استقلال آمده 
و در تمرینات پیش فصل حاضر شده بود را به صورت قرضی 
به مس رفسنجان واگذار کرد. نکته عجیب نقل و انتقالات 
استقلال کسر قرارداد مربیان و بازیکنان در چند مرحله بود. 
موضوعی که در نهایت با عقد قرارداد با گوستاو بلانکو و 
بر  نسبی  آرامشی  تا  رسید  پایان  به  مهدی هاشمی نسب 

استقلال حاکم شود.

خطیر و موانع خود ساخته
مدتی   استقلال شود،  مدیرعامل  اینکه  از  قبل  علی خطیر 
به عنوان معاون اجرایی دبیر کل فدراسیون فوتبال ایران در 
این نهاد فعالیت داشته و عضو کارگروه تنظیم و تصویب 
ابتدا  که  دستورالعملی  بود.  بودجه  سقف  دستورالعمل 
گریبان باشگاه استقلال را گرفت و جذب بازیکنان مورد نظر 
سرمربی را غیرممکن کرد. در حقیقت قانون سقف بودجه 
خودزنی مردی بود که  مدعی است برنامه های بزرگی برای 
رشد اقتصادی باشگاه استقلال داشته و متعهد شده اجازه 

ندهد این باشگاه بار دیگر از آسیا حذف گردد. 

بدهی ها و حذف از آسیا
داستان بدهی های دو باشگاه استقلال و پرسپولیس که در 
دو فصل پیش منجر به حذف هر دو باشگاه از لیگ قهرمانان 
آسیا شد، در فصل گذشته دامن گیر استقلال شد تا شرایط 
کاملا ویژه ای را برای آنان رقم بزند. استقلال علاوه براینکه 
باید در خصوص تسویه بدهی های گذشته تلاش کند، لازم 
است شرایط کسب مجوز لیگ آینده آسیا را نیز بدست آورد 

تا تبعات سنگین تری شامل این باشگاه نگردد. این بدان 
معنا است که استقلال در همین نیم فصل علاوه مشکلات 
هم  را  آسیا  در  دوباره  حضور  مقدمات  می بایست  روزمره 
فراهم کند و این موضوع مسلما تمرکز آنان را تحت الشعاع 

قرار داده بود. 

بهترین قرعه
نخست  هفته  در  را  آبادان  نفت  حالی صنعت  در  استقلال 
شکست داد که این تیم از فصل قبل دچار بحران ها متعدد 
اقتصادی شده بود. آبی پوشان در هفته دوم به مصاف ملوانی 
رفتند که هنوز شرایط ایده آلِ انتهای نیم فصل را نداشت. 
اگر باخت هفته سوم به سپاهان که با بازی بهتر و روان تر 
شاگردان نکونام همراه بود را استثنا کنیم و لغو دربی هفته 
پنجم را اتفاق مناسبی برای آنان تلقی نماییم، شاگردان نکونام 
در  فاصله بین هفته های چهارم تا شش با قرعه مناسبی روبرو 
بوده و با برد مقابل تیم سخت کوش مس رفسنجان در هفته 
هفتم شرایط به گونه رقم خورد تا  استقلال در شرایطی برابر 
با دیگر مدعیان، نیمه دومِ نیم فصل اول را به رقابت  بپردازد 
و از طرفی بحران حاکم بر اردوگاه پرسپولیس و سپاهان نیز 

صدرنشینی نیم فصل را برای آنان به تثبیت رساند.

آغاز خوب
استقلال در دهه اخیر معمولا فصل را با واگذاری امتیازاتی 
آغاز می کرد که جبران آن در هفته های انتهایی امکان پذیر 
نبود. اما شاگردان جواد نکونام همچون فصل بیست و یک 
پنج  لیگ،  نخست  بازی  هفت  در  و  داشته  مناسبی  آغاز 
پیروزی بدست آورند تا به تعبیری آغاز خوبی در لیگ بیست 
اکثر  این در حالی است که شرایط  باشند.  و سوم داشته 
تیم ها در هفته های نخست به گونه ای است که نمی توان 
آنالیز مناسبی از آنان ارائه داد و این عدم شناخت منجر به 
نتایجی می شود که معادلات قهرمانی را تحت تأثیر خود 

قرار می دهد. 

فرصت تعطیلات
این  و  باشد  مطلوب  نباید  لیگ  متعدد  تعطیلات  هرچند 
جریان روند آماده سازی تیم ها را به لحاظ شرایط بدنسازی و 
حتی روحی و روانی تحت الشعاع قرار می دهد، اما استقلال 
مجبور  نکونام  جواد  برد.  بیشتری  سود  لیگ  تعطیلات  از 
این  و  بخواند  فرا  تیم  به  را  مازاد خود  بازیکنان  بود  شده 
بدان معنا بود که فلسفه تاکتیکی کادر فنی باید تغییر کند 
برگزاری  و  زمان  اجرا شدن محتاجِ   برای  تغییرات  این  و 
دیدارهای تدارکاتی است که تعطیلات لیگ این فرصت را به 
آبی های پایتخت داد تا با آمادگی بهتری در ادامه مسابقات 

حاضر شوند. 

حذف حواشی
نکته مهم استقلال در نیم فصل  نخست علیرغم اختلافات 
پنهان سرمربی و مدیریت، حذف حواشی توسط  آشکار و 
کادر فنی بود. جواد نکونام به شاگردانش توصیه کرده بود که 
به خاطر هواداران با کمبود ها مدارا کرده و به آینده امیدوار 
باشند. از طرفی حضور مربیانی چون مهدی هاشمی نسب 
که با شرایط بحرانی آشنا بودند، حواشی را از حول و حوش 

بازیکنان دور کرده بود و از همه مهمتر اینکه بازیکنان به 
حقیقت  در  داشتند.  ویژه ای  اعتماد  فنی  کادر  و  سرمربی 
نیم  در  استقلال  موفقیت  آیتم  مهمترین  حواشی  حذف 

فصل بوده است. 

تزلزل حریفان
ابتدای  بی گمان شرایط دو تیم پرسپولیس و سپاهان در 
فصل، هم به لحاظ بازیکن و هم تدارک، بهتر از استقلال 
بود. این بدان معنا است که استقلال نمی توانست مدعی 
اول قهرمانی باشد. هواداران این تیم نیز رتبه های سوم یا 
چهارم را برای تیم محبوب خود متصور بودند. اما  اوضاع 
و احوال سه رقیب اصلی استقلال  به سمت و سویی سوق 
پیدا کرد که در نهایت نتوانستند جایگاه نخست را از آن خود 
کنند. تراکتور در همان اواسط نیم فصل از گردونه خارج 
شد. سپاهان علاوه بر حضور در لیگ قهرمانان آسیا با کسر 
امتیاز مواجه شد تا تمرکزش به حواشی مخرب جلب گردد. 
پرسپولیس یحیی گل محمدی به بن بست تاکتیکی رسیده 
و سرمربی نتوانست با بازیکنان کم تجربه شخصیت قهرمانی 
خود را حفظ نماید. در حقیقت تزلزل مدعیانِ جدی قهرمانی 

را می توان از علل قهرمانی استقلال درنیم فصل بدانیم. 

تاکتیک مناسب
با این حال سرمربی استقلال به سرعت توانست تاکتیک 
از حریفان خود  مناسب خود را طراحی کند و به مدد آن 
امتیاز بگیرد. جواد نکونام به خوبی متوجه شده بود که به 
لحاظ مهره نسبت به حریفان ضعیف تر و به تعبیری فقیرتر 
است. لذا تاکتیک نخست نکونام ایجاد روحیه جنگندگی بود 
که در طول نیم فصل در بازی های این  تیم به وضوح دیده 
می شد. مورد دوم اینکه بازیکنان استقلال در تمام بازی ها 
انگیزه مضاعفی داشتند و  به دروازه حریفان  برای رسیدن 
حتی در لحظات و دقایقی که بازی را واگذار کرده بودند، 
اتخاذ شده  تاکتیک  به  اتکا  با  و  آرامش  با  داشتند  سعی 
نتیجه را جبران نمایند. اوج این هنرنمایی در دربی رفت 
و حتی بازی هفته سوم مقابل سپاهان قابل مشاهده بود.   

آیا استقلال قهرمان لیگ می شود
استقلال برای اینکه در انتهای فصل قهرمان شود، راه زیادی 
دارد. با این حال هر چند قهرمانی نیم فصل صرفا یک عنوان 
احتیاج  بدان  ادامه فصل  برای  آبی پوشان  اما  بود،  خواهد 
داشتند. جواد نکونام برای قهرمانی انتهای فصل علاوه بر 
اینکه لازم است چند بازیکن در خطوط مختلف جذب نماید، 
باید توان هجومی خود را افزایش بدهد. قدر مسلم اینکه 
حریفان این تیم علاوه برمدعیان قهرمانی، گزینه های کسب 
سهمیه و سقوط نیز از انگیزه های متفاوت و ویژه ای برخودار 
بوده و مسلما لحظات سختی را در ادامه لیگ رقم خواهند 
نیز  پرسپولیس  و  سپاهان  باشگاه  دو  این  بر  علاوه  زد. 
فشردگی  نیم فصل نخست را نداشته و در نقل و انتقالات 
زمستانی تقویت خواهند شد و برای رسیدن به صدر جدول 
شرایط  این  در  کرد.  نخواهند  تکرار  را  گذشته  اشتباهات 
آبی پوشان تهران برای قهرمانی کاری به مراتب سخت تر و 

مسیری دشواتر خواهند داشت.  

 

تکنولوژی

وزیر ارتباطات: 
اینترنت دولتی تا ۱۴ فروردین 

۱۴۰۳ اعتبار دارد
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات هفته آینده را حداکثر 
رایگان دولتی اعلام کرد و  اینترنت  برای ثبت نام  زمان 
گفت: مردم فرصت دارند تا ۱۴ فروردین ۱۴۰۳ از هدیه 
 ۱۴ تا  خدمت  این  و  کنند  استفاده  دولت  اینترنتی 

فروردین سال آینده اعتبار دارد.
با  گفت:  زارع پور«  »عیسی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
توجه به کیفیت شبکه اینترنت ناگزیر از افزایش قیمت 
بودیم تا کیفیت شبکه ارتقاء یابد.وی ادامه داد: بسته 
خود  شماره  که  شهروندانی  برای  دولت  اینترنت  هدیه 
کردند،  ثبت  دولت  هوشمند  خدمات  ملی  پنجره  در  را 
یا  داخلی  اینترنت  گیگ   ۱۲ می شود.  فعال  امروز  از 
معادل ۵ گیگ اینترنت بین المللی بر روی شماره ثبت 
شده متقاضیان، فعال می شود.وزیر ارتباطات و فناوری 
در  را  خود  درخواست  هنوز  که  شهروندانی  از  اطلاعات 
نکرده اند، هر  ثبت  پنجره ملی خدمات هوشمند دولت 
چه زودتر اقدام کنند.زارع پور هفته آینده را حداکثر زمان 
ثبت نام اینترنت رایگان دولتی اعلام کرد و گفت: مردم 
فرصت دارند تا ۱۴ فروردین ۱۴۰۳ از هدیه اینترنتی دولت 

استفاده کنند.

 دکمه هوش مصنوعی
 به کیبورد ویندوز مایکروسافت 

اضافه می شود
شرکت مایکروسافت دکمه ای به صفحه کلید ویندوز 
برای فعال کردن سرویس هوش مصنوعی کوپایلوت 
)AI Copilot(خود اضافه می کند و نخستین دستگاه 

ها با این دکمه جدید، ماه جاری عرضه می شوند.
کلید Copilot که در سمت راست دکمه اسپیس قرار 
می گیرد، اولین تغییر در چیدمان صفحه کلید ویندوز 
از زمانی است که مایکروسافت کلید ویندوز/استارت 
این  کرد.  اضافه  در سال ۱۹۹۴  را    Windows/Start
هوش  به  شرکت  این  تعهد  کننده  منعکس  تغییر، 
مصنوع ی است و شرکای سخت افزاری مایکروسافت 
رایانه   ،CES فناوری  نمایشگاه  در  آینده،  روزهای  در 
های ویندوز ۱۱ با دکمه Copilot  را رونمایی خواهند 
ویژگی  یک  به  دکمه،  این  زمان،  مرور  به  و  کرد 
کاربران  به  میانبر  شد.این  خواهد  تبدیل  ضروری 
کمک می کندتا با کمک هوش مصنوعی، تصاویر را 
ایجاد کرده، ایمیل بنویسند و متون را خلاصه کنند.

کننده  مصرف  بازاریابی  ارشد  مدیر  مهدی،  یوسف 
گفت:  تغییر  این  اعلام  با  وبلاگی  در  مایکروسافت، 
رایانه های شخصی  را »سال  این شرکت، سال ۲۰۲۴ 
روند  کننده  منعکس  که  می بیند  مصنوعی«  هوش 
نوظهور مشابه در میان سازندگان گوشی های هوشمند 
برای معرفی مدل های خود به عنوان »تلفن های هوش 
مصنوعی« هستند. این عناوین، به خودی خود وزن 
زیادی ندارند، اما مایکروسافت سال گذشته را صرف 
بازسازی بزرگترین محصولات خود در زمینه فناوری 
محتوای  تواند  می  که  است  کرده  مصنوعی  هوش 
جدیدی را از مجموعه عظیم داده ها، تولید کند. این 
فهرست اکنون شامل ویندوز، آفیس، موتور جستجوی 
بینگ، نرم افزارهای امنیتی و محصولات مشتری و 
مالی است. این کار متکی به فناوری GPT-۴ شرکت 
آن  در  دلار  میلیارد   ۱۳ مایکروسافت  که   OpenAI
سرمایه گذاری کرده است.بر اساس گزارش بلومبرگ، 
ورود مایکروسافت به عرصه خدمات هوش مصنوعی، 
هنوز به افزایش فروش سازندگان دستگاه تبدیل نشده 
است، زیرا ویژگی های جدید Copilot به طور یکسان 

برای دستگاه های جدید و موجود عرضه می شوند.



روزنامه

77 فرهنگ
شد نمایش  آماده  »شوماه« 

فیلم سینمایی »شوماه« نخستین تجربه کارگردانی مژگان بیات آماده نمایش شد؛ این فیلم سینمایی که سال گذشته فیلمبرداری 
شده است پس از گذراندن مراحل فنی آماده نمایش شده است.فاطمه معتمدآریا، پژمان بازغی، روزبه حصاری، آریا توسلی 
بازیگران »شوماه« هستند.تهیه این فیلم سینمایی بر عهده عبدالمحمد نجیبی است، کیانوش عیاری مشاور کارگردان و حمید 

علیقیان نویسنده و مجری طرح این پروژه است. »شوماه« داستان عاشقانه ای در بستر جنگ را روایت می کند.
شماره 1471 -شنبه  16 دی 1402

آناکارنینا 
»لئو  نوشته  رمانی  »آناکارنینا«  کتاب 
تولستوی« است که اولین بار در سال 
تولستوی  رسید.لئو  چاپ  به   ١8٧٧
اجتماعی-سیاسی  فعال  و  نویسنده 
ادبیات  طلایه داران  از  که  است  روسی 
بسیاری  می رود.  شمار  به  نیز  جهان 
تولستوی  معتقدند  ادبی  مورخان  از 
»دانته«،  »هومر«،  کنار  در  می توان  را 
ستون های  »گوته«،  و  »شکسپیر« 
ادبیات غرب دانست و به جرأت می توان 

گفت که آثار هیچ نویسنده ای در جهان به اندازه ی او، در فهرست »کتاب هایی که باید پیش 
از مرگ خواند« قرار نگرفته است.این رومان اولین بار بین سال های ١8٧3 تا ١8٧٧ به صورت 
بخش به بخش در یک مجله روسی به چاپ رسید و در سال ١8٧8 در قالب کتاب منتشر شد.

معرفی کتاب

ابد و یک روز
فیلم  چند  با  روستایی«  »سعید 
فیلم ساز  که  کرد  ثابت  کوتاهش 
موفقی خواهد شد. حالا او اولین فیلم 
بلندش را ساخته است و از نظر داوران 
آن قدر  فجر  سی وچهارم  جشنواره ی 
بخش  از  که  بود  بالا  کارش  کیفیت 
»نگاه نو« به »سودای سیمرغ« منتقل 
شد و در کنار اسم های مطرح مسابقه 
داد و اتفاقاً با بردن نُه سیمرغ بلورین، 
رکوردی از خود به جا گذاشت که شاید 
به این زودی ها کسی نتواند آن را بشکند.ویژگی منحصر به فرد ابد و یک روز در همان نگاه 
اول این است که تلخی را، سیاهی را و بدبختی را در عریان ترین حالت ممکن به تصویر 
کشیده و جامه  واقعیتی به آن پوشانده که نمی توانیم در برابرش واکنشی نداشته باشیم. 

معرفی فیلم

تعداد ۳۱ مجموعه سینمایی به نمایش فیلم های چهل 
مردم  برای  فجر  فیلم  بین المللی  جشنواره  دومین  و 

اختصاص پیدا کرد.
پردیس  مال،  ایران  سینمایی  پردیس  استقلال،  سینما 
سینمایی  پردیس  شکوفه،  سینما  تماشا،  سینمایی 
زندگی، پردیس سینمایی رزمال، سینما جوان، پردیس 
پردیس  شهرک،  سینمایی  پردیس  راگا،  سینمایی 
پردیس سینمایی  فرهنگ،  مال، سینما  سینمایی صبا 

کوثر، پردیس سینمایی کیان، پردیس سینمایی کوروش، 
سینما اطلس مال، پردیس سینمایی گالریا، سینما تیراژه 
۲، پردیس سینمایی مگامال، پردیس سینمایی لوتوس 
مال، موزه سینما، پردیس سینمایی مهر شاهد، پردیس 
سینمایی نارسیس، پردیس سینمایی هدیش، پردیس 
شمیران،  سینمایی  پردیس  سنتر،  هروی  سینمایی 
سینما پرند مال، سینما فجر اسلام شهر، سینما نسیم 
شهر، سینما هنر پیشوا، فرهنگسرای ارسباران و پردیس 

سینمایی پرده طلایی در این دوره جشنواره میزبان مردم 
نیایش  سینمایی  پردیس  سه  بود.همچنین  خواهند 
مال، زیمامال و مرداس به عنوان سینماهای ذخیره در 
نظر گرفته شده تا در صورت اخذ مجوز نهایی کمیته 
انتخاب نمایش، بتوانند به سینماهای مردمی جشنواره 
دومین  و  شوند.چهل  اضافه  فجر  فیلم  بین المللی 
جشنواره بین المللی فیلم فجر ۱۲ تا ۲۲ بهمن به دبیری 

مجتبی امینی برگزار می شود.

سینماهای مردمی جشنواره فیلم فجر چهل و دوم اعلام شد
برگزاری از دوازدهم تا 22 بهمن؛ 

باکس آفیس

 

رویداد

به میزبانی سینماتک خانه هنرمندان؛
اکران فیلم تئاترهای شاخص 

آغاز شد
نمایش  جلسات  سلسله  از  جلسه  نخستین 
فیلم تئاترهای شاخص ایرانی روز چهارشنبه بیستم 
در  رفیعی«  »علی  از  نمایشی  اکران  با  ماه  دی 

سینماتک خانه هنرمندان ایران برگزار می شود.
به گزارش دنیای هوادار؛ نخستین برنامه نمایش 
فیلم تئاترهای شاخص ایرانی با همکاری مشترک 
انجمن صنفی منتقدان، نویسندگان و پژوهشگران 
به  ایران  هنرمندان  خانه  سینماتک  و  تئاتر  خانه 
نمایش فیلم تئاتر »خانه برناردا آلبا« اختصاص دارد.

نمایش »خانه برناردا آلبا« نوشته فدریکو گارسیالورکا، 
با ترجمه احمد شاملو به طراحی و کارگردانی علی 
رفیعی و تهیه کنندگی ستاره اسکندری، سال ۱۳۹۷ 
روی صحنه رفت و به مناسبت زادروز این کارگردان 
ایرانی، فیلم تئاتر آن چهارشنبه ۲۰ دی ۱۴۰۲ ساعت 

۱۷ در سالن فریدون ناصری نمایش داده می شود.

 اجراخوانی »مرگ گرم« 
در تالار مشاهیر تئاتر شهر

اجراخوانی »مرگ گرم« به نویسندگی و کارگردانی 
سه شب  مدت  به  دی   ۲۰ از  محمدرضا  عطایی فر 
می گیرد.اجراخوانی  قرار  مخاطبان  پیش روی 
و  نویسندگی  به  گرم«  »مرگ  کنسرت-نمایش 
روز  سه  مدت  به  محمدرضا  عطایی  فر  کارگردانی 
در تالار مشاهیر تئاتر شهر اجرا خواهد شد.نمایش 
از  داستان گو،  اپیزود  پنچ  اجرای  با  گرم«  »مرگ 
دهه چهل آغاز و تا دهه ۹۰ ادامه پیدا می کند و 
را به صورت نوستالژیک روی  رخدادهای مهم آن 
صحنه می آورد.این اثر در دوران همه گیری ویروس 
کرونا، در سالن قشقایی تئاترشهر ۴۰ شب به اجرا 
ماه  دی   تا ۲۲   ۲۰ از  درآمد.علاقه مندان می توانند 

ساعت ۱۸ به تماشای این اجراخوانی بنشینند.

آخرین روزهای فیلمبرداری در تهران؛
نخستین تصویر از نوید پورفرج 

در »بی بدن« منتشر شد
فیلم  فیلمبرداری  روزهای  آخرین  به  رسیدن  با 
سینمایی »بی بدن« اولین تصویر از نوید پورفرج 
در این فیلم منتشر شد.با رسیدن به آخرین روزهای 
نخستین  بدن«  »بی  سینمایی  فیلم  فیلمبرداری 
ساخته سینمایی مرتضی علیزاده به تهیه کنندگی 
سید مصطفی احمدی، اولین تصویر از نوید پورفرج 
در این فیلم با عکس مریم تخت کشیان منتشر 
ایفاگر  شاکردوست  الناز  کنار  در  پورفرج  شد.نوید 
یکی از نقش های اصلی »بی بدن« است. پورفرج 
پیش از این با سه فیلم »زالاوا«، »مغز استخوان« و 
»مغزهای کوچک زنگ زده« در جشنواره فیلم فجر 
حضور داشته که با هر سه این فیلم ها نامزد جایزه 

بهترین بازیگر این جشنواره شده است.

انتشار جدول اجرا و آغاز بلیت 
فروشی آثار جشنواره هم آغاز

همزمان با اعلام جدول اجراهای نخستین جشنواره 
این  در  آثار حاضر  فروشی  بلیت  »هم آغاز«،  تئاتر 
جشنواره مستقل آغاز شد.در نخستین دوره جشنواره 
تئاتر »هم آغاز« که از شانزدهم تا 2٦ دی ماه برگزار 
و  سایه  سالن  دو  در  نمایشی  اثر   2١ می شود، 
قشقایی تئاتر شهر روی صحنه می روند.آثار برتر این 
جشنواره مستقل که با هدف کشف و حمایت از 
استعدادهای جوان تئاتر برگزار می شود، سال آینده 
خواهند  عموم  اجرای  به  شهر  تئاتر  مجموعه  در 
رسید. نخستین دوره جشنواره تئاتر »هم آغاز« به 
تئاتر  مجموعه  توسط  کاظمی  امیرموسی   دبیری 
شهر و با همکاری سایت تیوال و خانه هنر میرا 

برگزار می شود.

فروش گیشه سینماهای چین با رشد ۸۳ درصدی در 
سال ۲۰۲۳ به ۷.۷۳ میلیارد دلار رسید.

به گزارش دنیای هوادار؛ در حالی که بهبود وضعیت 
فروش سینماهای چین پس از سالی که هنوز درگیر 
کووید بود، به صورت موفقیت آمیزی پیش رفت، اما 
این  در  مهمی  جایگاه  نتوانستند  خارجی  فیلم های 

میان کسب کنند.
فیلم های تولید چین تمام ۱۰ جایگاه پرفروش ترین 
دادند و فروش  به خود اختصاص  را  فیلم های سال 
یا  ناخالص سینماها به مجموع ۵۴.۹ میلیارد یوان 

۷.۷۳ میلیارد دلار در سال ۲۰۲۳ رسید.
نسبت  به  رقم  این  فیلم چین،  اداره  داده های  طبق 
سال قبل ۸۳ درصد بیشتر شده، اما هنوز ۱۴.۵ درصد 
نسبت به سال ۲۰۱۹ یعنی سال پیش از کووید، که 
فروشی ۶۴.۳ میلیارد یوانی ثبت شده بود، پایین تر 
است. این نهاد دولتی در عین حال فروش سال ۲۰۲۳ 

را چهارمین سال پرفروش سینمای چین خواند.
سینماهای  فروش  بهبود   ۲۰۲۲ سال  با  مقایسه  در 
چین از بسیاری از کشورها بیشتر است زیرا چین در 
آن سال بدترین وضعیت همه گیری را متحمل شد و 
با محدودیت  یا  بودند  سینماها ۸ ماه سال تعطیل 
ظرفیت کار کردند. در سال های ۲۰۲۰ و ۲۰۲۱، در حالی 
که بسیاری از کشورهای جهان با محدودیت های کرونا 
مشغول فعالیت بودند، سینماهای چین تا حد زیادی 
به صورت عادی کار می کرد و بزرگترین بازار فیلم روی 

کره زمین را از آن خود کرده بود.
شمار بلیت های فروخته شده در سال ۲۰۲۳ بالاترین 
میزان در چهار سال گذشته بود و به ۱.۳ میلیارد بلیت 
رسید. این مقدار کمی کمتر از یک بلیت سینما برای 

هر نفر در این کشور بزرگ است.
یک شرکت سینمایی گفته در سال ۲۰۲۳ گرچه بازار 

اما  شد،  باز  وارداتی  عناوین  روی  به  زیادی  حد  تا 
فیلم های ساخت چین ۸۴ درصد از کل بازار فروش 
فیلم های  میزان  دادند.  اختصاص  به خود  را  سینما 
وارداتی هم ۱۶ درصد کل فیلم های نمایش داده شده 

بود که تفاوت چندانی با سال ۲۰۲۲ نداشت.
در چین  که سال ۲۰۲۳  فیلم خارجی  پرفروش ترین 
 ۹۸۵ فروشی  با  ایکس«  »سریع  شد  داده  نمایش 
میلیون یوانی یا ۱۳۹ میلیون دلاری بود. پس از آن 
۲ انیمیشن ژاپنی »سوزومی« با فروش ۱۱۴ میلیون 
دلار و »اولین اسلم دانک« با فروش ۹۳ میلیون دلار 
جای داشتند.۲ فیلم داخلی که در سال نوی چینی 
اکران شدند یعنی »رودخانه سرخ« و »زمین سرگردان 
۲« پرفروش ترین فیلم های سال شدند که فروششان 

از رقم ۴ میلیارد یوان )۵۶۰ میلیون دلار( فراتر رفت.
بهبود فروش سینماها در سال ۲۰۲۳ به دلیل گسترش 

فعالیت های سینماها در شهرهای کوچکتر و مناطق 
روستایی، روند رو به رشد تماشای خانوادگی فیلم ها و 
تغییر سینما از نظر جمعیت شناسی، به ویژه با افزایش 

تماشاگران زن ۲۵ ساله و بالاتر، رقم خورد.
پایان سال  در  این کشور  فیلم چین،  اداره  گفته  به 
۲۰۲۳ دارای ۸۶۳۰۰ پرده سینما بود که در مقایسه با 
۶۹۸۰۰ پرده فعال در سال ۲۰۱۹، که فروش گیشه ها 
نیز بالاتر بود، بالاتر است. فروش هر پرده نمایش از 
میانگین ۱۲۹ هزار دلار در آن سال، به ۸۹هزار دلار در 

سال ۲۰۲۳ کاهش یافته است.
در سال ۲۰۲۳، باکس آفیس فصل تابستان موفق ترین 
از  درصد   ۴۰ تقریبا  و  کرد  تجربه  را  تاریخ  فروش 
فروش سال را به خود اختصاص داد. گیشه تعطیلات 
جشنواره بهار هم با سهم ۱۲.۳ درصدی، در رتبه دوم 

قرار گرفت.

بدونتمرکزبرفیلمهایخارجی؛

فروش سینماهای چین فروش سینماهای چین ۸۳۸۳ درصد درصد در سال  در سال ۲۰۲۳۲۰۲۳ رشد کرد رشد کرد
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